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From: )
Sent: Tue 9/22/2020 1:37:34 PM

Subject: FW: schatting behoefte aan PBM bij 2e of 3e Corona golf.

Received: Tue 9/22/2020 1:37:34 PM

voiIERIE
stuurt me een bericht door van iemand van GGZ NL die door VWS is gevraagd om een inschatting te maken van (preventief)

gebruik van PBM bij een 2° golf; aanlevering dient te gebeuren voor morgenmiddag. vraagt terecht of DMO ook zon uitvraag

doet voor de Wmo medewerkers omdat zij nog niks gezien heeft.

12 heeft nu de cijfers van BW doorgegeven aan GGZ NL maar daarin is de maatschappelijke opvang niet meegenomen. Even snel

schakelen voordat we weer buiten de boot vallen?

Groet,
5.1.2¢|

vIEEE

ver: EXE JEMeine n>Verzonden: dinsdag 22 september 2020 14:05

Aan: [EEDIER) <IEEEIM@minvws.ni>
Onderwerp: FW: schatting behoefte aan PBM bij 2e of 3e Corona golf.

HoiBs

ik heb onderstaande vraag van de collega van NLGGZ gekregen; ik ben met niet bewust van een nieuwe uitvraag van

VWS? Zijn jullie als DMO daarin meegenomen? Ik heb hem voor zover beschikbaar de relevante cijfers meegegeven.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Vereniging Valente (voorheen Federatie Opvang en RIBW Alliantie)

@valente.nl

www.valente.nl

www.twitter.com/verenigvalente

tMeerdere gezi

wvalentema

Federatie Opvang en RIBW Alliantie slaan de handen ineen en gaan samen verder als Valente, branchevereniging voor participatie,

begeleiding en veilige opvang. Vanaf 1 januari vindt u ons op www.valente.nl Blijf op de hoogte via onze nieuwsbrief

Van: JIB) @denederlandseggz.nl>
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Verzonden: dinsdag 22 september 2020 9:47

Onderwerp: schatting behoefte aan PBM bij 2e of 3e Corona golf.

Dag
51.2e

Ik beldeje eerder al maar kreeg geen contact dus nu even via de mail.

VWS doet een uitvraag in de GGZ om een inschatting te kunnen maken van de behoefte aan PBM bij een 2e of 3e golf.
Daar ben ik mee bezig en in bijgaande korte conceptnotitie trefje de uitkomst aan van mijn verkenningen naar de

behoefte.

Terecht werd ik er door een attente collega op gewezen dat het van belang is te weten of de RIBW's in deze schatting
moeten worden meegenomen of dat VWS daar zelf een specifieke uitvraag doet.

Dat laatste is niet het geval, VWS stelt het zeer op prijs wanneer wij in deze schatting ook de behoefte van de RIBW's

meenemen. Ze willen dat wel graag apart zien in de notitie zodat ze een indruk krijgen van het rekenmodel en aard van

het gebruik in de RIBW.

In de notitie zie je dat ik ben uitgegaan van 90.500 medewerkers in de GGZ en daarin zitten ook de medewerkers van de

RIBW's. Ik zou dus graag weten hoeveel medewerkers de RIBW's hebben bij elkaar. Ik ga ervan uit dat die 15% overhead

ook voor jullie kan gelden.
Dan is de vraag hoe jullieomgaan met PBM in de twee opties:

1. -Preventief, hierhij wil VWS uitgaan van een maximummodel waarbij alle hulpverleners bij ieder cliéntcontact

een mondkapje dragen (en bij een chirurgisch masker, ook de cliént). Ik ben uitgegaan van vier kapjes per dienst, is

dat gemiddeld genomen ook zo in de RIBW?

2. En begeleiding/verzorging van de besmette of verdachte cliént. In de GGZ werken we dat uit aan de hand van

cohortafdelingen, hoe wordt dat in de RIBW gedaan? Ik neem aan kamer quarantaine? Is er een schatting te

maken van het aantal cliénten waarmee we rekening moeten houden? Wellicht is een vast percentage per RIBW

de eenvoudigste manier om hieraan te rekenen.

Aan de hand van de bijgevoegde notitie neem ik dit graag even metje door. Er is, zoals gebruikelijk bij Corona, een hele

strakke deadline. Eind van de middag of uiterlijk morgen rond lunchtijd willen ze de cijfers hebben.

Vandaag ben ik alleen tussen 14 en 15 uur bezet, verder ben ik goed bereikbaar. Ik probeer zelf ook nog wel eens.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e
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@denederlandseggz.nl

www.denederlandseggz.nl
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